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§ 21 

Nämndens och förvaltningens frågor 

Månadsrapport 

Lars Wennberg informerade och besvarade frågor om 

månadsrapporten för november 2014. Dnr 86-2014-1.2.1 

 
Tema för januarimötet 

Maria Mannerholm frågade nämnden om de önskade något tema vid 

nämndsammanträdet 29 januari. Beslutades att förvaltningen har en 

kort presentation av verksamheten. 

 
Tacktal  

Förra nämndordföranden Abit Dundar (FP) tackade för sammarbetet 

under de åtta år Alliansen varit i majoritet och lyfte fram att han ser 

fram emot fortsatt gott samarbete i nämnden framöver. 

Nämndordföranden Eva Fagerhem (S) tackade också för gott 

samarbete och överlämnade ordförandeklubban till Jessica Jormtun 

(MP) som övertar ordförandeskapet från 1 januari 2015. 

Stadsdelsdirektören Maria Mannerholm tackade nämnden för gott 

samarbete under året 

Ledamoten Björn Sund (S) som avslutar sitt uppdrag som ledamot i 

stadsdelsnämnden vid årsskiftet, refererade till sina många år i 

nämnden och tackade även han för gott samarbete.    

Abit Dundar (FP), Eva Fagerhem (S) och Maria Mannerholm önskade 

alla God Jul och Gott Nytt År. 
 

Rapporter för kännedom i pärm 

Uppföljning av kvalitetsgranskning av ekonomiskt bistånd 
§ 6, socialnämnden 25 november 2014 

Fördelning av FoU-medel 
§ 11, socialnämnden 16 december 2014. 

Brukarundersökning socialpsykiatrin, sysselsättning 
a) Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd 

b) Staden totalt 

Enkätundersökning om ekonomiskt bistånd, Hägersten-
Liljeholmens resultat 204 
Socialförvaltningen 

Äldre med psykisk funktionsnedsättning 
Från Stadsrevisionen, projektrapport nr 14/2014 

________________ 

 


